



Referat OSK København 26. marts 2017 kl. 14.00 til 17.00

1. Velkomst

Velkommen

Vi minder om, at vi i OSK København bestræber os på at kommunikere nænsomt og respektfuldt.

Charlotte er valgt som ordstyrer.

Præsentationsrunde med åndelige princip:

Charlotte OSK næstformand, Thomas GSR "Never alone", Harder GSR "Nightbirds", Nikolaj GSR "Unitygruppen", Lars RDS og webansvarlig, Sally GSR "Bonnie uden Clyde", Tom GSR for de 3 grupper på Bornhold, Claus, Pernille GSR "En ny begyndelse", Sanne, Carsten GSR "En ny vej", Dina, Berit OSS, Jeannie Kasser OSK, Maria sekretær OSK, Michael OSK formand, Pernille.

Velkommen til eventuelle nye medlemmer, hvis I har spørgsmål er I velkomne efter mødet.

2. Afbud

AB GSR "Principperne", Maria GSR "Pionergruppen", Jeppe GSS "Sammen kan vi", Dorrit litteratur ansvarlig, Pia OSR, Christina GSR "Back to life", Dan HI, John KOKNA formand.

3. Beslutningsdygtighed(mindst 2 GSR'er)

8 GSR tilstede, vi er derfor beslutningsdygtige.

4. Godkendelse af dagsorden

Det beklages at dagsordenen som er sendt ikke er den korrekte. Dagsordenen læses op og godkendes.

5. Oplæsning af de 12 koncepterne(de gå felter)

Indsamling til kaffe og oplæsning af de 12 traditioner.

Martin tager kaffeposten til d. 28. maj 2017

Servicebøn

6. Meddelelser fra Administrationsgruppen.

- Som administrationsgruppe opfordrer vi alle medlemmer i OSK til at sætte sig ind i de 12 koncepter, da det kun er gennem forståelse og anvendelse at det virker.
- Koncept workshop ændres således at konceptet(hele konceptet) læses op og der udleveres spørgsmål. Spørgsmålene gennemgås ikke, men vi opfordrer alle til at gøre dette privat.
- Det er besluttet i administrationsgruppen at sende spørgsmålet vedrørende fredagsgruppen og det er at dele påvirket videre til WSO. Hvorefter emnet drøftes igen.
 - Note til referat. Lars RDS undrer sig over at der ikke er videregivet erfaringer fra det foregående møde på RSK, hvor dette emne har været drøftet. OSK har ikke fået oplysninger fra OSR vedr. dette.
- Efter grundig gennemgang af RSKs regnskab fra 2016, har administrationsgruppen valgt at godkende dette.
- OSKs OSR har fremlagt RSKs OI budget. Vi har i administrationsgruppen valgt at bakke RSK op i deres afgørelse af OI budgettet.

7. Oplæsning af 4. koncept

4. koncept ved Martin.

Tak for din service

Service virker 😊



Martin står for 5. koncept.

8. GSR runden med rapporter fra grupperne, inklusiv beslutninger som har været med ude i NA grupperne.

"Never alone" mandag kl. 17.30 Thomas GSR. 4 poster er besat. Kontantbeholdning er 1000 kr. og der er doneret 600 kr. 20 faste medlemmer og gns. fremmøde er ca. 26. Siden seneste servicemøde har der været 8 nye i gruppen og 2 af disse er nye i NA. Gruppen har meget stabilitet og varme. De oplever meget forskellighed og dette skaber en god gruppesamvittighed. Melding til OSK er at der ikke ønskes mobilepay, da gruppen har brug for kontanter og at dette kan skabe uroligheder, grundet brugen af mobiler. Ydermere ønskes det at OSK bruger pengene samvittighedsfulgt.

"Sammen kan vi" tirsdag kl. 17 Martin GSR. Mange betroede tjenere, herunder 16 til seneste servicemøde. Kontantbeholdning 32 kr. Martin uddyber at gruppen tilstræber sig på at donere når de kan og derfor er beholdningen meget lav. Donation 2000 kr. Der er meget fokus på hvordan gruppen hele tiden kan blive bedre, både til at sprede budskabet, men også ift. gruppesamvittigheden. Martin oplyser at gruppen har et spørgsmål vedr. EDMs stemmerettighed (EDM har 1 stemme, mod USA's 9 stemmer) i WSO. Lars RDS oplyser at der i EDM allerede er en proces i gang med at få ændret dette.

"Nightbirds" lørdag kl. 20 Harder GSR. Faste medlemmer 5-8, 200 kr. donation. Kontantbeholdning vides ikke. Der bliver fokuseret på nykommeren med introguide og nøglering.

"Unitygruppen" fredag kl. 20 Nikolaj GSR. Der savnes en kaffeansvarlig, ellers er posterne besat der har lige været skift på posterne. Antal faste medlemmer er ca. 10-12. Nye i gruppen er svingende. Det er netop blevet drøftet i gruppen hvordan nykommeren tages imod og der er delte meninger om hvordan dette gøres bedst. Der tales om at tiltrække ved ikke at være alt for opsøgende, men lade folk finde deres plads i gruppen.

"Bonnie uden Clyde" torsdag kl. 17 Sally GSR. Der er mulighed for service ½ kaffepost. Kontantbeholdning vides ikke, donation er 300 kr. Faste medlemmer 14-15 personer og fremmøde op til 20. Nykommeren mødes med telefonliste og omsorg. Gruppen har det godt.

Bornholm er repræsenteret med 3 grupper af Tom.

"Klippen" i Rønne lørdag kl. : 1176 kr. i kontantbeholdning. 3 fastemedlemmer, gns. fremmøde 5-6 mulighed for service. Spørgsmål til OSK er om der er mulighed for at få tilskud til rejsen frem og tilbage til Bornholm?

"Lygten" i Hasle torsdag kl. 19: Kontantbeholdning 619 kr. 6 faste medlemmer og tager kærligt imod nykommeren.

"Kernen" i : 673,50 kr. i kontantbeholdning. 2 faste medlemmer, gns. fremmøde 10-12 og mange nykommere generelt.

"En ny begyndelse" Fredag kl. 12 Pernille GSR. 701 kr. i kontantbeholdning. Fremmøde er ca. 15-20. ca. 10 faste medlemmer. Indtil nu har mødet haft 3 nykommere. Mangler sekretær og GSS. Gruppen har en tradition for at komme ca. 1 time før mødet, for at skabe en god start. Stort fokus på nykommeren, da det er et nykommermøde.

Der har ved det seneste servicemøde været 12 deltagende og de oplyser at mødet afholdes som vanligt og afventer afgørelse fra WSO ift. at dele påvirket på mødet.



"En ny vej" tirsdag kl. 19 Carsten GSR. Kontantbeholdning er på 222 kr. og der er lige købt nyt litteratur. Der er til seneste servicemøde skiftet på posterne. Faste medlemmer er 9 og der har de seneste 2 mdr. været 8 nye i gruppen, hvoraf 6 af disse er nykommere i NA. Der tages imod nykommeren med nøglering, introguide.

9. Kandidater til serviceposter

- OI formand 2 år cleantime – Ingen opstiller.
- KOKNA Kasserer 2 år cleantime Pernille stiller op – Pernille vælges enstemmigt.
- Opstillet RD'er og RDS'er præsenteres
Lars stiller op i RSK som RD og Claus stiller op i RSK som RDS - OSK GSR'erne bakker op om de opstillede.

10. Kasserer rapport

- Thomas eftersørger om det er muligt at få donationer opdateret til dagsdato. Vi vil fremadrettet forsøge at imødekomme dette.
- Jeannie oplyser at der tidligere har været støtte til Bornholm grupperne, dette drøftes og GSR'erne stemmer og vedtager at Bornholm støttes med udgift i niveau til billigste transport mellem Bornholm og København.

11. OSR rapport

OSS oplyser at vi på NA Danmark kan finde oplysninger om RSKs referat og bilag i marts. I RSK opstilles til kommende møde RD, RDS, RSK formand, vicekasser. Der er lavet nyhedsbreve om at vi nu har fået nyt OI og dette ligger også på nettet. Alle GSR opfordres til at printe nyhedsbrevet og tage dette med hjem i gruppen. Der er ikke tiltag der skal stemmes om på nuværende tidspunkt.

12. Rapporter fra underudvalg

HI - Afbud.

Litteratur - Afbud.

Ah hoc udvalg vedrørende manglende servicevillighed

- Charlotte oplyser at de har afholdt møde i går og der er nye tiltag fra de medlemmer som er i udvalget. Gruppen efterspørger flere medlemmer, da de mangler medlemmer til yderligere tiltag. Medlemmerne har blandt andet taget tiltag til at have service som emne gennem 1 mdr. Der oplyses at det er drøftet at afholde en servicekonference og indholdet af denne. Mike har påtaget sig en opgave hvor han printer og laminerer servicestrukturen, som kan tages med ud til grupperne.

Konventudvalg

- Charlotte oplyser at alle poster er besat undtaget sekretær. Der er mulighed for service ved at kontakte de enkelte formænd i udvalget. Der afholdes møder regelmæssigt og komiteen kører som planlagt.

13. Punkter til drøftelse

- Vil OSK København stå for at afholde EDM møde i Danmark i 2019, hvem vil være ansvarlig for dette?
 - Lars RDS oplyser at han gerne vil stå for at finde hotel, lokale og forplejning. Der er behov for 3-4 personer til dette. Sanne, Pernille og Berit oplyser at de gerne vil lave service til dette arrangement.

Det er enstemmigt valgt af GSR'erne at vi i OSK København gerne vil stå for at afholde EDM møde i Danmark i 2019.



- Præsentation af mobilepay ved Michael

Vi har valgt at give vores OSR belæg for at tage dette videre til RSK, for at vi samlet kan finde den bedste løsning for Danmark.

14. GSR frit forum

15. Eventuelt

16. Beslutningslog

- Mobilepay sendes til RSK for at finde en samlet løsning til Danmark
- OSK København bakker op om både Claus og Lars til de opstillede poster i RSK
- At Bornholm fremover kan få støtte til transport
- At OSK København gerne vil afholde EDM i 2019
- At kasserer fremover vil forsøge at få den seneste update på donationer til OSK mødet
- At spørgsmålet vedrørende det at dele påvirket videresendes til WSO
- At OSK København bakker op om RSKs afgørelse vedrørende OI budget

17. NA relaterede meddelelser

- Der efterspørges en tovholder til at sende OSK Københavns NA historie til Internetudvalget.
- Der er mulighed for at købe billetter til KOKNA i forsalg til 150 kr.
- Rettelser/ændringer til den danske udgave af "How and Why", som kaldes; "Det virker, hvordan og hvorfor" må gerne meldes til oversættelsesudvalget via nadanmark.dk
- Internetudvalget søger servicefolk.
- Der kan på nadanmark.dk printes nyhedsbrev fra OI Danmark.

Ledige poster OSK

Mulighed for service på KOKNA

OI formand

Ledige poster RSK

Formand

Næstformand

Vicekasserer

Vicesekretær

Donation til OSK NA KBH reg nr: 1551 konto nr: 10547172 – Danske Bank

18. Næste OSK møde 28. maj 2017

19. Gennemlæsning af resten af referatet og godkendelse

20. Hvordan har det været runde, udenfor referat

21. Sindsrobøn

Tak for din service
Service virker 😊